

Date: 27th December 2024

التاريخ: 27 ديسمبر 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
 إدارة العمليات والرقابة
 سوق أبوظبي للأوراق المالية
 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة
 تحية طيبة وبعد،

Greetings,

Subject: Notification from Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution)

الموضوع: تنويه من شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة)

ADNOC Distribution wishes to inform the market of the following related party transactions:

تود شركة أدنوك للتوزيع بإبلاغ السوق بالمعاملات التالية للأطراف ذات الصلة.

1. Propane sales contract (the “**Contract**”) with ADNOC Gas Facilities Sole Proprietorship L.L.C (“**ADNOC Gas Facilities**”):

1. عقد بيع البروبان (العقد) مع شركة أدنوك لمنشآت الغاز – شركة الشخص الواحد ذ.م.م. (شركة أدنوك لمنشآت الغاز):

ADNOC Distribution has been purchasing LPG, butane and propane exclusively from ADNOC under a supply agreement dated 2017. In 2024, ADNOC waived exclusivity for the sale of propane in favour of ADNOC Gas Facilities, allowing it to sell propane to ADNOC Distribution directly.

كانت شركة أدنوك للتوزيع تشتري الغاز البترولي المسال والبروبان والبروبان حصريًا من أدنوك بموجب اتفاقية توريد مؤرخة في عام 2017. لاحقًا في عام 2024، تنازلت أدنوك عن الحصرية لبيع البروبان لصالح شركة أدنوك لمنشآت الغاز، مما يسمح لها ببيع البروبان إلى شركة أدنوك للتوزيع مباشرة.

Consequently, ADNOC Distribution has entered into the Contract to purchase propane from ADNOC Gas Facilities for a term of 5 years expiring on 31st December 2028. The Contract shall automatically renew for further periods unless either party gives notice to terminate.

وبالتالي، دخلت شركة أدنوك للتوزيع في عقد لشراء البروبان من شركة أدنوك لمنشآت الغاز لمدة 5 سنوات تنتهي في 31 ديسمبر 2028. سيتم تجديد العقد تلقائيًا لفترات أخرى ما لم يقدم أي من الطرفين إشعارًا بإنهائه.

2. Propane handling services agreement (the “**Agreement**”) with ADNOC Gas Operations and Marketing LLC (“**ADNOC GAS O&M**”):

2. اتفاقية خدمات مناولة البروبان (الاتفاقية) مع شركة أدنوك لعمليات تسويق الغاز ذ.م.م. (“أدنوك لعمليات تسويق الغاز”):

ADNOC Distribution has entered into the Agreement with ADNOC GAS O&M who will provide propane handling services at the Ruwais Facilities to ADNOC Distribution for a term of 5 years expiring on 31st August 2029. The Agreement shall automatically renew for further periods unless either party gives notice to terminate.

أبرمت أدنوك للتوزيع الاتفاقية مع شركة أدنوك لعمليات تسويق الغاز التي ستوفر خدمات مناولة البروبان في مرافق الرويس لشركة أدنوك للتوزيع لمدة 5 سنوات تنتهي في 31 أغسطس 2029. تتجدد الاتفاقية تلقائيًا لفترات أخرى ما لم يقدم أي من الطرفين إشعارًا بإنهائها.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



بن هينيسي
 أمين سر مجلس الإدارة
Ben Hennessy
 Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع